

شرك المحروات الملاحبة والبترولينش مم MARIDIVE & OIL SERVICES (S.A.E.)







تقرير لجنة المراجعة للقوائم المالية عن العام المالي المنتهى في ٢٠٢٣/١٢/٣١



إجتمعت لجنة المراجعة بتاريخ ٢٠٢٤/٠٣/٠ برئاسة الاستاذة / سحر محمد السلاب - عضو مجلس الادارة - مستقل لمراجعة القوائم المالية عن العام المالى المنتهى في ٢٠٢٣/١٢/٣١ وقد أصدرت اللجنة تقريرها التالى:-

١- تم فحص الاجراءات المتبعة في اعداد و مراجعة القوائم المالية في ٢٠٢٣/١٢/٣١.

٢- تم فحص القوائم المالية المبدئية في ٢٠٢/١٢/٣١ و التأكد من مطابقتها لمعايير المحاسبة و المراجعة
للعرض على مجلس الادارة.

سحر محمد السلاب رئيس لجنة المراجعة



CAIRO

37, Comish El Nile St., Maadi Tel. :(02) 23585204 (10 Lines) Fax :(02) 23581160 E-mail:maridive@moscairo.com **ALEXANDRIA**

10, Ahmed Yehia St., Gleem Tel. :(03) 5852899 (10 Lines) - 5837170 5880480-5880481-5880482

Fax: (03) 5834668 E-mail:maridive@mosalex.com Website:www.maridivegroup.net PORT SAID

Port Said Public Free Zone - Egypt for correspondences: 16, El Gomhuria St. - Port Said

Tel. : (066) 3221771-3335134-3334134

Fax : (066) 3236436 E-mail:portsaid@mosalex.com









Report of the Audit Committee for the Financial Statement the fiscal year ending on 31/12/2023.

The Audit Committee held on 20 / 03/ 2024 under the chairmanship of Mrs. Sahar Mohamed El-Sallab - Member of the Board of Directors - independent to review the financial statements for the fiscal year ending on 31/12/2023, and the Committee issued the following report:

- 1- The procedures followed in preparing and reviewing the financial statements were examined on 31/12/2023.
- 2- The unaudited financial statements were examined on 31/12/2023 and ensured that they conform to accounting and auditing standards for presentation to the Board of Directors.



Sahar Mohamad Elsallab Chairman of the Audit Committee

Fax: (066) 3236436 E-mail:portsaid@mosalex.com